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§ 1 Justering av protokoll 

Protokollet justeras av ordförande och annan närvarande person. 

§ 2 Inledning av Rickard Malmström och presentation av 
rådets närvarande medlemmar 

§ 3 Svenska miljömålssystemet 

Föredragning och presentation av Hannes Vidmark, miljöchef 

§ 4 Uppsala kommuns arbete för att nå de nationella 
miljömålen 

Föredragning och presentation av Hannes Vidmark, miljöchef 

§ 5 Diskussion kring förväntningar, önskemål på 
sammanträdesteman under mandatperioden 

Följande möjliga teman lyftes: 

Artskydd och biologisk mångfald 

Våtmarker, vatten, skog 

Koppling till vattenkvalitet (biologisk och kemisk status) 

Goda exempel 

Biologisk mångfald i stadsmiljö 

Trafik 

Hur klarar vi tillväxten? 

Kommunens mobilitetsstrategi 

Trafiklösningar i Södra staden 

Vad innebär kapacitetsstark kollektivtrafik? 

Energi 

Energiplanering i södra staden 

Cirkulär ekonomi 

Hur arbetar kommunen med "den nya ekonomin"/Bortom BNP 

sterandes sign Utdragsbestyrkande 
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Konsumtion och handel 

Hur ser vi på dagens köpcentrum? 

Trender - e-handel och nya sätt att se på konsumtion 

Landsbygden 

Hur kan vi öka vårt beroende av landsbygden, 

Hur påverkas vårt resande av utbyggda la ndsbygdscentra 

§ 6 Förslag om kombinerade möten och studieresa den 6 
december 

Rådet ska enligt föreskrifterna ha fyra möten per år. Ett ordinarie möte sker den 21 
oktober med tema kommunens klimatarbete. Därutöver föreslås rådet att den 6 
december har ett möte under förmiddagen och ett möte med studieresa under 
eftermiddagen. Ordföranden föreslås besluta om innehållet för båda mötena. Rådet 
beslutar enligt förslag. 
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